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Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

sa  19. sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 15. i 16. novembra i 06. i 12. decembra 2011. 
godine u Velikoj sali Opštine Budva.  
 

Sjednica je počela u 10,30 časova, a predsjedavao je Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine 
Budva. 

 
Prije prelaska na rad predsjedavajući Krsto Ljubanović je odredio odbornicu Jelenu Srzentić da mu 

pomaže u radu 19. sjednice SO Budva. 
 
 

Izvršena je prozivka prisutnih odbornika.   
                           

PRISUTNI ODBORNICI: 
 

1. Andrić Dušan                                                                  13. Kotarac Tijana 
2. Anđus Vido                                                                     14. Ljubanović Krsto 
3. Backović Mihailo                                                           15. Marotić Danijela 
4. Vujičić Božidar                                                               16. Mitrović-Milić Anita 
5. Vujović Đorđije                                                              17. Mihović Rajko 
6. Vuković Marko                                                               18. Pejović Mijomir 
7. Vučković Nikola                                                             19. Popović Srđa 
8. Gregović Jovan                                                               20. Rađenović Krsto 
9. Dapčević Branislava                                                       21. Srzentić Jelena 
10. Delić Radovan                                                                22. Trnski Igor 
11. Đurić Marko                                                                   23. Hadžić Dragan 
12. Zec M. Marko                                                                24. Džaković Stevan 

 
                                                    ODSUTNI ODBORNICI: 

 
1. Vučetić Vesna                                                                 5. Pinjatić Đorđe 
2. Duletić Srđan                                                                 6. Pribilović Đorđije 
3. Nikolić Duško                                                                7. Stojanović Marina 
4. Petković Ante                                                                 8. Tičić Milan 

 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 24 odbornika od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne sa radom.  
 
  Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:    
-  predsjednik Opštine Budva,         
-  potpredsjednik, 
-  glavna administratorka, 
-  starješine organa lokalne uprave, 
-  rukovodioci javnih preduzeća i ustanova čiji je osnivač Opština, 
-  ovlašćeni  predstavnici stranaka, 
- predstavnici mjesnih zajednica, 
-  predstavnici sredstava javnog informisanja,  
-  rukovodioci državnih preduzeća i ustanova sa teriorije opštine Budva čiji se izvještaji o radu razmatraju na 
19. sjednici, 
- predstavnik revizorske kuće „Eurorev“ d.o.o. Podgorica, g-din Dejan Savić, i 
- studenti specijalističkih studija Pravnog fakulteta Univerziteta Crne Gore, g-din Andrej Purić, g-din Božo Milić i 
g-din Gojko Ćuk. 
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Predsjedavajući je pozdravio sve prisutne i zahvalio se na prisustvu. 
 

Shodno članu 61., 62., 63. i 64. Poslovnika SO Budva, prešlo se na odbornička pitanja. 
 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Ante 

Petković i Vesna Vučetić, tako da sjednici prisustvuje 26 odbornika. 
 

 Odbornicima Krstu Rađenoviću, Branislavi Dapčević i Jovanu Gregoviću dostavljeni su odgovori na 
odbornička pitanja, u skladu sa Poslovnikom, dok su odbornicima Mijomiru Pejoviću, Đorđiju Vujoviću i 
Stevanu Džakoviću dostavljeni odgovori na jedno odborničko pitanje. 

 
Odbornik Mijomir Pejović je postavio dopunsko odborničko pitanje: 

1.  „Molim Vas da mi date iznos za svako pravno i fizičko lice kojem je oprošten dug za vodu i koji je osnov?“                                                                    
 

Odbornik Stevan Džaković je postavio dopunsko odborničko pitanje: 
1. „Molim Vas da kontaktirate kinoteku, da Vam daju informaciju koliko filmova se nalazi tamo, kojih traka i 
specifikaciju, znači poimenično naziv filma i na kojoj adresi se to čuva?“                                                                
 

Odbornička pitanja na ovoj sjednici postavili su odbornici: Božidar Vujičić, Stevan Džaković, Mihailo 
Backović, Ante Petković, Jovan Gregović, Krsto Rađenović, Đorđije Vujović i Mijomir Pejović. 

 
Odbornička pitanja odbornika Božidara Vujičića glase: 

1.  „Koliki je iznos kreditnih zaduženja i preuzetih garancija od strane Opštine Budva prema bankama i 
koliki je preostali dug prema tim bankama i to sve za one kredite i garancije koje je Opština Budva 
potpisala bez saglasnosti Skupštine?“ 

2. „Ko su novi vlasnici parking prostora pored vrtića, da li su izmirili obaveze prema Budvi, kao i kome 
JP „Parking servis“ plaća zakup od 4000 eura mjesečno?“                                                                    

 
Odbornička pitanja odbornika Stevana Džakovića glase: 

       1. „Interesuje me iz kojih sredstava Opština plaća snimanje serije „Budva na pjeni od mora“, ako to nije   
predviđeno budžetom?“ 

2.   „Molim Vas da nam dostavite apsolutno svu dokumentaciju koja se odnosi na Vodeni grad. Ujedno bih 
uputio zahtjev da odbornici pođu u Bar da provjere opremu za Vodeni grad.“ 

 
Odborničko pitanje odbornika Mihaila Backovića glasi: 

1. „Lider Socijalističke narodne partije, g-din Srđan Milić u intervjuu televiziji Budva istakao je da je 
jedan odbornik SNP-a, ostvarujući uvid u dugove Opštine prema jednoj firmi, smanjio troškove za 1 500 
000 eura. Ta izjava nije demantovana, pa bih želio da znam ime tog odbornika i firme i predložio bih da 
tog odbornika angažujemo ne bi li smanjio ove dugove i dalje.“ 

 
Odbornička pitanja odbornika Anta Petkovića glase: 

1. „Šta će Skupština opštine, tj. nadležni organi napraviti sa stazom od Budve do Bečića, odnosno šta će 
uraditi da se taj dio uredi?“ 
2. „Interesuje me tačna cifra koliko se Skupština opštine zadužila i koliko je utrošila sredstava za Vodeni 
grad i postoji li mogućnost da se oprema koja je kupljena proda ne bi li Opština vratila dio sredstava?“                                                                       

 
Odbornička pitanja odbornika Jovana Gregovića glase: 

1. „Kada će biti donijeta Lokalna studija lokacije „Lapčići“?“ 
2. „Kada ćete dovršiti bulevar u Bečićima, posebno one dvije kritične tačke kod hotela Splendid u naselju 
Ivanovići i ispred hotela Queen of Montenegro u Rafailovićima?“                                                                   

 
Odbornička pitanja odbornika Krsta Rađenovića glase: 

      1. „Koliko je Opština Budva dužna preduzećima „Copyright“ i „Multimedia“ i u kojem periodu je nastao dug?“                                                                       
      2. „Koliko je Opština Budva platila za izuzetu zemlju koja se sada nalazi, na osnovu sudskih odluka, u 
vlasništvu „Budvanske rivijere“, a ranije je Opština svojim odlukama tu istu zemlju prebacila sa sebe na 
„Budvansku rivijeru“?“ 
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Odbornička pitanja odbornika Đorđija Vujovića glase: 
1. „Kako će se riješiti stambeno pitanje profesora Vlajka Janjića i apelujem da se to pitanje što prije riješi?“                                                                       

      2. „Na osnovu čega se zapošljavaju radnici u JP „Vodovod i kanalizacija“?“ 
 

Odbornička pitanja odbornika Mijomira Pejovića glase: 
       1. „Da li je neko iz Opštine Budva imao kontakte sa Stankom Subotićem vezano za ostrvo Sveti Nikola i 
šta će se uraditi po pitanju turističke valorizacije ovog ostrva u narednom periodu?“ 
       2. „Molio bih nadležne i iz Opštine i iz Morskog dobra da mi daju kompletnu informaciju vezano za 
lokaciju na kojoj se nalazi boćarski teren, da li se boćarski teren izmješta i ukoliko se izmješta koja će biti 
namjena tog lokaliteta?“ 
 

Shodno članu 78. Poslovnika Skupštine opštine Budva, Skupština se izjasnila o Zapisniku sa 18. 
sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 09. i 12. avgusta i  06. i 12. septembra 2011. godine.  

 
Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 18. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 09. i 12. 

avgusta i  06. i 12. septembra 2011. godine.  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 18 - osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8- osam odbornika) donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
USVAJA SE ZAPISNIK SA  18. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, KOJA JE 

ODRŽANA 09. I 12. AVGUSTA I  06. I 12. SEPTEMBRA 2011. GODINE. 
 

Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red.  
        
Odbornik Srđa Popović iznio je predlog o povlačenju sledećih tačaka dnevnog reda: 
- Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadama za rad i drugim primanjima 

odbornika i lica koje bira – imenuje Skupština opštine; 
- Predlog Preporuke Ministarstvu prosvjete i sporta. 

 
            Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče Predlog 
Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadama za rad i drugim primanjima odbornika i lica 
koje bira – imenuje Skupština opštine. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo 7- 
sedam odbornika i “uzdržanih” je bilo 2- dva odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče- Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 
naknadama za rad i drugim primanjima odbornika i lica koje bira – imenuje Skupština opštine. 

 
            Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče Predlog 
Preporuke Ministarstvu prosvjete i sporta. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 19 – devetnaest odbornika, “protiv” je bilo 7- 
sedam odbornika i “uzdržanih” nije bilo) prihvatila 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče- Predlog Preporuke Ministarstvu prosvjete i sporta. 
 

Klub odbornika SNP-a, je dopisom br. 0101-487/1 od 01.11.2011. godine dostavio predsjedniku 
Skupštine, Predlog za dopunu dnevnog reda novim tačkama i to: 

- Razmatranje Izvještaja o radu JP Morsko dobro za 2009 i 2010. godinu; 
- Izvještaj o radu D.o.o. za konsalting i menadžment „Mediteran WTE“ Budva. 
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     Klub odbornika PZP-a, je dopisom br. 0101-508/1 od 07.11.2011. godine dostavio predsjedniku 
Skupštine,  Predlog za dopunu dnevnog reda novom tačkom i to: 

- Razmatranje Izvještaja o poslovanju HG „Budvanska Rivijera“ za 2008., 2009. i 2010. godinu. 
 

 Predsjedavajući Krsto Ljubanović je predložio da se navedeni akti razmatraju na nekom od narednih 
zasjedanja, što su odbornici prihvatili. 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je iznio predlog da se prva tačka dnevnog reda- Predlog Odluke o 
završnom računu Budžeta Opštine Budva za 2010. godinu, razmatra nakon devete tačke, iz razloga što se 
kasnilo sa dostavljanjem materijala, što su odbornici prihvatili.  
 
 Pošto više nije bilo predloga za izmjenu ili dopunu predloženog dnevnog reda, stavljen je na glasanje 
dnevni red.  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 7- sedam odbornika) usvojila sledeći 

 
D N E V N I   R E D: 

 
1. Predlog Odluke o završnom računu Budžeta Opštine Budva za 2010. godinu; 
2. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o Budžetu opštine Budva za 2011. godinu; 
3. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o postupku realizacije poslova koji se odnose na izgradnju  

Poslovno-komercijalno-turističkog centra i garaže u Budvi; 
4. Predlog Odluke o kreditnom zaduženju Opštine Budva; 
5. Predlog Odluke o porezu na nepokretnosti; 
6. Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o usvajanju Programa uređenja prostora Opštine Budva za 

2011. godinu; 
7. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na predlog sudskog poravnanja u postupku pred Osnovnim 

sudom u Kotoru P. br. 448/11; 
8. Predlog Odluke o oslobađanju obaveze plaćanja naknade za komunalno opremanje građevinskog 

zemljišta (MUP- Filijala za upravne unutrašnje poslove Budva, Uprava policije- Područna jedinica 
Budva i Sektor granične policije- Ispostava granične pomorske policije- Filijala patrolnih čamaca 
Budva); 

9. Predlog Odluke o oslobađanju obaveze plaćanja naknade za komunalno opremanje građevinskog 
zemljišta (Prosvjetne ustanove Budva); 

10. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 40, u bloku 
B4 u skladu sa  DUP-om “Petrovac”- šira zona; 

11. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 6 u bloku 14 
prema DUP-u “Rozino I”; 

12. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 11, u bloku 
18 prema DUP-u “Dubovica I”; 

13. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 10 tačka 1 u 
bloku 10A u zahvatu DUP-a “Bečići”; 

14. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 54, u okviru 
DUP-a “Pržno- Kamenovo I dio”; 

15. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br.1, u bloku 3 
prema DUP-u “Dubovica I”; 

16. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele            
( Odluka br. 0101-105/1 od 10.03.2010. godine); 

17. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na izmjene i dopune Statuta KSJP “Budva” Budva; 
18. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o osnivanju MZ Buljarica; 
19. Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora “Budva Holding” d.o.o. Budva; 
20. Predlog Rješenja o imenovanju člana Odbora direktora “Budva Holding” d.o.o. Budva; 
21. Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Odbora direktora “Akademija znanja” d.o.o. Budva; 
22. Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika Odbora direktora “Akademija znanja” d.o.o. Budva; 



 

 

 

6 

23. Predlog Rješenja o imenovanju člana Odbora direktora “Akademija znanja” d.o.o. Budva; 
24. Predlog Rješenja o razrješenju članova Upravnog odbora JP „Pogrebne usluge“ Budva; 
25. Predlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog odbora JP „Pogrebne usluge“ Budva“; 
26. Predlog Rješenja o razrješenju predstavnika Opštine Budva kao člana Odbora direktora preduzeća 

„Expo Budva“ d.o.o. Budva; 
27. Predlog Rješenja o imenovanju predstavnika Opštine Budva kao člana Odbora direktora preduzeća 

„Expo Budva“ d.o.o. Budva; 
28. Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog odbora JP “Vodovod i kanalizacija ” Budva (Tanja 

Kažanegra); 
29. Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog odbora JP “Vodovod i kanalizacija ” Budva (Luka 

Baljević); 
30. Predlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog odbora JP “Vodovod i kanalizacija” Budva (Marija 

Kaluđerović);  
31. Predlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog odbora JP “Vodovod i kanalizacija” Budva (Julijana 

Kalajanović); 
32. Razmatranje Izvještaja o radu Uprave za nekretnine- Područne jedinice Budva za 2009. godinu; 
33. Razmatranje Izvještaja o radu Uprave za nekretnine- Područne jedinice Budva za 2010. godinu; 
34. Razmatranje Izvještaja o radu JU OŠ “Mirko Srzentić” iz Petrovca za školsku 2010/2011. godinu; 
35. Razmatranje Izvještaja o radu JU OŠ “Stefan Mitrov Ljubiša” u Budvi, za školsku 2010/2011. godinu; 
36. Razmatranje Izvještaja o radu JU “Druga osnovna škola” u Budvi za školsku 2010/2011. godinu; 
37. Razmatranje Izvještaja o radu JU Srednja mješovita škola “Danilo Kiš” u Budvi, za školsku 

2010/2011. godinu; 
38. Razmatranje Izvještaja o radu JU “Škola za osnovno muzičko obrazovanje” u Budvi i područnog 

odjeljenja u Petrovcu u školskoj 2010/2011. godini; 
39. Razmatranje Izvještaja o radu JPU “Ljubica V. Jovanović- Maše” u Budvi, za školsku 2010/2011. 

godinu. 
 

 2. 
Prešlo se na razmatranje druge tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjenama i dopunama 

Odluke o Budžetu opštine Budva za 2011. godinu. 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

          
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finasije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

Zamjenica predsjedavajućeg, Jelena Srzentić je objavila da su na sjednicu u međuvremenu stigli 
odbornici Nikolić Duško i Marina Stojanović, tako da sjednici prisustvuje 28 odbornika. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Mihailo Backović, 
Mijomir Pejović, Stevan Džaković, Tijana Kotarac, Ante Petković, Rajko Mihović, Jovan Gregović i Srđa 
Popović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a, Krsto 
Radulović, predsjednik Savjeta MZ Markovići i Cvetko Pajković, sekretar Sekretarijata za investicije. 
  
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o Budžetu opštine 
Budva za 2011. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 26 – dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 –devetnaest odbornika, “protiv” je 
bilo 7 - sedam odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 
ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O BUDŽETU OPŠTINE BUDVA ZA 2011. GODINU 
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3. 

 Prešlo se na razmatranje treće tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o 
postupku realizacije poslova koji se odnose na izgradnju  Poslovno-komercijalno-turističkog centra i 
garaže u Budvi. 

 
 Predlagač i predstavnik predlagača ovog akta je Lazar Rađenović, predsjednik Opštine.  

  
  Na tekst Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o postupku realizacije poslova koji se odnose na 
izgradnju Poslovno-komercijalno-turističkog centra i garaže u Budvi podneseni su Amandmani od strane 
odbornika Božidara Vujičića, i to Amandman I broj 0101-524/1; Amandman II broj 0101-524/2 i Amandman 
III broj 0101-524/3 od 11. novembra 2011. godine i Amandmani od strane predlagača akta, predsjednika 
Opštine, broj 001-2859/1 od 16. novembra 2011. godine i isti su dostavljeni odbornicima. Takođe  su 
dostavljena odbornicima Mišljenja predlagača akta – predsjednika Opštine u vezi Amandmana koji su 
podneseni od strane odbornika Božidara Vujičića, br. 001-2797/2 od 14. novembra 2011. godine.  

 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. Amandmane podnesene od strane odbornika Božidara 
Vujičića i Amandmane podnesene od strane predlagača akta- predsjednika Opštine razmatrao je Odbor za 
Statut i propise i Izvještaji ovog odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Božidar Vujičić, 
Đorđije Vujović, Stevan Džaković, Jovan Gregović, Krsto Rađenović, Tijana Kotarac, Mihailo Backović, 
Branislava Dapčević, Krsto Ljubanović i Rajko Mihović , a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: 
Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a; Snežana Šćepanović, glavna administratorka i Boro Lazović, 
predsjednik OO DPS-a. 
  
   U 16,00 časova prekinut je rad 19. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da 
će se zasijedanje nastaviti u srijedu, 16.11.2011. godine sa početkom u 10,00 časova. 
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NASTAVAK 19. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE 16. NOVEMBRA 2011. 
GODINE U VELIKOJ SALI OPŠTINE BUDVA, SA POČETKOM U 10,15 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI:  

 
1. Andrić Dušan                                                                         11. Zec M. Marko 
2. Anđus Vido                                                                            12. Ljubanović Krsto 
3. Vujičić Božidar                                                                      13. Mitrović- Milić Anita 
4. Vujović Đorđije                                                                     14. Nikolić Duško 
5. Vučetić Vesna                                                                        15. Pejović Mijomir 
6. Gregović Jovan                                                                      16. Pinjatić Đorđe 
7. Dapčević Branislava                                                              17. Popović Srđa 
8. Delić Radovan                                                                       18. Rađenović Krsto 
9. Duletić Srđan                                                                         19. Srzentić Jelena 
10. Đurić Marko                                                                           20. Stojanović Marina 

                                                           21. Hadžić Dragan 
 
 ODSUTNI ODBORNICI: 

 
1. Backović Mihailo                                                                   6. Mihović Rajko 
2. Vuković Marko                                                                       7. Petković Ante 
3. Vučković Nikola                                                                     8. Pribilović Đorđije 
4. Kotarac Tijana                                                                         9. Tičić Milan 
5. Marotić Danijela                                                                     10. Trnski Igor 

                                                            11. Džaković Stevan 
 

  
   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 21 odbornik od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 
 
   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je upoznao prisutne sa dopisom g-dina Anta Urbana, ispred NVO 
« Udruženje paraplegičara«, kojim se apeluje da se Poslovno-komercijalni-turistički centar prilagodi osobama 
sa invaliditetom. 

 
 Nastavljena je diskusija povodom ove tačke dnevnog reda. 
  

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici 
Danijela Marotić, Tijana Kotarac, Stevan Džaković, Mihailo Backović, Ante Petković, Marko Vuković, Milan 
Tičić, Igor Trnski i Rajko Mihović, tako da sjednici prisustvuje 30 odbornika. 

 
Odbornica Branislava Dapčević, ispred Kluba odbornika SDP-a, istakla je da će odbornici ove partije 

biti uzdržani povodom ove tačke dnevnog reda. 
 
Skupština se, shodno članu 130.  Poslovnika, prije glasanja o ovoj tački dnevnog reda, prethodno izjasnila 

o Amandmanima podnesenim od strane odbornikaBožidara Vujičića. 
 
  Stavljen je na glasanje Amandman I na Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o postupku 
realizacije poslova koji se odnose na izgradnju Poslovno-komercijalno-turističkog centra i garaže u Budvi, br. 
0101-524/1, podnesen od strane odbornika Božidara Vujičića. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 7 – sedam odbornika, “protiv” je bilo 18- 
osamnaest odbornika i “uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) nije prihvatila 
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Amandman I na Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o postupku realizacije poslova koji se odnose na 

izgradnju Poslovno-komercijalno-turističkog centra i garaže u Budvi, br. 0101-524/1, podnesen od strane 
odbornika Božidara Vujičića 

 
  Stavljen je na glasanje Amandman II na Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o postupku 
realizacije poslova koji se odnose na izgradnju Poslovno-komercijalno-turističkog centra i garaže u Budvi, br. 
0101-524/2, podnesen od strane odbornika Božidara Vujičića. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 28 - dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 6 –šest odbornika, “protiv” je bilo 18- 
osamnaest odbornika i “uzdržanih” je bilo 4- četiri odbornika) nije prihvatila 
 
Amandman II na Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o postupku realizacije poslova koji se odnose na 

izgradnju Poslovno-komercijalno-turističkog centra i garaže u Budvi, br. 0101-524/2, podnesen od strane 
odbornika Božidara Vujičića 

 
  Stavljen je na glasanje Amandman III na Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o postupku 
realizacije poslova koji se odnose na izgradnju Poslovno-komercijalno-turističkog centra i garaže u Budvi, br. 
0101-524/3, podnesen od strane odbornika Božidara Vujičića. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 28 - dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 6 –šest odbornika, “protiv” je bilo 18- 
osamnaest odbornika i “uzdržanih” je bilo 4- četiri odbornika) nije prihvatila 
 

Amandman III na Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o postupku realizacije poslova koji se odnose 
na izgradnju Poslovno-komercijalno-turističkog centra i garaže u Budvi, br. 0101-524/3, podnesen od strane 

odbornika Božidara Vujičića 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o postupku realizacije poslova 
koji se odnose na izgradnju  Poslovno-komercijalno-turističkog centra i garaže u Budvi, uz napomenu 
da, shodno članu 130. stav 4.  Poslovnika, Amandmani koje je podnio predlagač odluke postaju sastavni dio 
predloga odluke i o njima Skupština posebno ne odlučuje. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 28 - dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 –osamnaest odbornika, “protiv” je bilo 7- 
sedam odbornika i “uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O POSTUPKU REALIZACIJE POSLOVA  
KOJI SE ODNOSE NA IZGRADNJU  POSLOVNO-KOMERCIJALNO-TURISTIČKOG CENTRA 

 I GARAŽE U BUDVI 
 

4. 
 Prešlo se na razmatranje četvrte tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o kreditnom zaduženju 
Opštine Budva. 
 
  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

          
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finasije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Božidar Vujičić, 
Ante Petković, Jovan Gregović, Stevan Džaković, Đorđije Vujović i Mihailo Backović, a od ostalih prisutnih 
na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Lazar Rađenović, predsjednik Opštine. 
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 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o kreditnom zaduženju Opštine Budva 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 26 - dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 –devetnaest odbornika, “protiv” je 
bilo 5- pet odbornika i “uzdržanih” je bilo 2- dva odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O KREDITNOM ZADUŽENJU OPŠTINE BUDVA 
 

5. 
 Prešlo se na razmatranje pete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o porezu na nepokretnosti. 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije. 

  
  Na tekst Predloga akta podnesen je  Amandman  od strane predlagača akta-  predsjednika Opštine,  
broj 001-2860/1 od 16.11.2011. godine, koji je dostavljen odbornicima. 

 
  Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. Odbor za Statut i propise razmatrao je Amandman 
podnesen od strane predlagača akta- predsjednika Opštine i Izvještaj ovog odbora je dostavljen odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Krsto Rađenović, 
Ante Petković, Jovan Gregović, Mijomir Pejović, Stevan Džaković i Mihailo Backović,  a od ostalih prisutnih 
na sjednici je učestvovao Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 
  
 Odbornik Mijomir Pejović je, u ime Kluba odbornika SNP-a, istakao da odbornici ove partije neće 
podržati usvajanje ovog akta. 
 
 Odbornik Mihailo Backović je, u ime Kluba odbornika PZP-a, istakao da odbornici ove partije neće 
podržati usvajanje ovog akta. 

 
Odbornik Ante Petković je istakao da neće podržati usvajanje ovog akta. 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o porezu na nepokretnosti, uz napomenu da, shodno članu 

130. stav 4.  Poslovnika, Amandman koji je podnio predlagač odluke postaje sastavni dio predloga odluke i o 
njemu Skupština posebno ne odlučuje. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 23 - dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” je 
bilo 6- šest odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 
ODLUKU O POREZU NA NEPOKRETNOSTI 

 
6. 

 Prešlo se na razmatranje šeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o 
usvajanju Programa uređenja prostora Opštine Budva za 2011. godinu 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Cvetko Pajković, sekretar 
Sekretarijata za investicije. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

  
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Krsto Rađenović, Ante Petković, 
Mijomir Pejović, Đorđije Vujović, Božidar Vujičić, Krsto Ljubanović i Stevan Džaković, a od ostalih prisutnih 
na sjednici  učestvovao je  Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 
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Odbornik Đorđije Vujović je istakao da će podržati usvajanje ovog akta. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o usvajanju Programa uređenja 
prostora Opštine Budva za 2011. godinu 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
25 - dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih”nije bilo) usvojila 

 
ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O USVAJANJU PROGRAMA UREĐENJA PROSTORA 

OPŠTINE BUDVA ZA 2011. GODINU 
 
U 16,00 časova prekinut je rad 19. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da će se 
zasijedanje nastaviti u petak, 18.11.2011. godine sa početkom u 11,00 časova. 
 
 
NASTAVAK 19. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ZAKAZANE ZA 18. NOVEMBAR 2011. 
GODINE U VELIKOJ SALI OPŠTINE BUDVA, SA POČETKOM U 10,35 ČASOVA 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je utvrdio da ne postoji  kvorum za nastavak rada sjednice Skupštine 
i objavio da će odbornici biti blagovremeno obavješteni o nastavku zasjedanja. 
 
 
NASTAVAK 19. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE 06. DECEMBRA 2011. 
GODINE U VELIKOJ SALI SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, SA POČETKOM U 10,15 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI:  

 
1. Andrić Dušan       12. Marotić Danijela 
2. Anđus Vido       13. Mitrović-Milić Anita 
3. Backović Mihailo       14. Mihović Rajko 
4. Vučetić Vesna       15. Nikolić Duško 
5. Vučković Nikola       16. Pejović Mijomir 
6. Gregović Jovan       17. Pinjatić Đorđe 
7. Dapčević Branislava      18. Rađenović Krsto 
8. Delić Radovan       19. Srzentić Jelena 
9. Đurić Marko       20. Stojanović Marina 
10. Zec M. Marko       21. Trnski Igor 
11. Ljubanović Krsto       22. Hadžić Dragan 

 
ODSUTNI ODBORNICI: 

 
1. Vujičić Božidar       6. Petković Ante 
2. Vujović Đorđije       7. Popović Srđa 
3. Vuković Marko       8. Pribilović Đorđije 
4. Duletić Srđan       9. Tičić Milan 
5. Kotarac Tijana       10. Džaković Stevan 

 
 

   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 22 odbornika od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 
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Predsjedavajući Krsto Ljubanović je iznio predlog da se prva tačka dnevnog reda- Predlog Odluke o 
završnom računu Budžeta Opštine Budva za 2010. godinu, razmatra nakon šeste, što su odbornici prihvatili.  
 

1. 
 Prešlo se na razmatranje prve tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o završnom računu Budžeta 
Opštine Budva za 2010. godinu. 
 
  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Marko 

Vuković, Stevan Džaković, Tijana Kotarac, Božidar Vujičić i Ante Petković, tako da sjednici prisustvuje 27 
odbornika. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mihailo Backović, Mijomir Pejović, 
Krsto Rađenović, Božidar Vujičić, Ante Petković i Stevan Džaković, a od ostalih prisutnih na sjednici su 
učestvovali: Tanja Kažanegra, sekretar Sekretarijata za lokalnu samoupravu; Veselin Marković, predsjednik 
OO SNP-a i g-din Dejan Savić, predstavnik revizorske kuće »Eurorev«. 
 
 Odbornik Ante Petković je istakao da neće podržati usvajanje ovog akta. 
 Odbornik Stevan Džaković, ispred Kluba odbornika PZP-a, je istakao da odbornici ove partije neće 
podržati usvajanje ovog akta. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o završnom računu Budžeta Opštine Budva za 2010. 
godinu. 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 - dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 –devetnaest odbornika, “protiv” je bilo 7- 
sedam odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 
ODLUKU O ZAVRŠNOM RAČUNU BUDŽETA OPŠTINE BUDVA ZA 2010. GODINU 

 
7. 

 Prešlo se na razmatranje sedme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju saglasnosti na 
predlog sudskog poravnanja u postupku pred Osnovnim sudom u Kotoru P. br. 448/11. 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 

  
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Đorđije 
Vujović i Srđa Popović, tako da sjednici prisustvuje 29 odbornika. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Mihailo Backović, 
Božidar Vujičić, Ante Petković, Stevan Džaković, Krsto Rađenović, Đorđije Vujović, Branislava Dapčević,  , 
a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Cvetko Pajković, sekretar Sekretarijata za investicije; Veselin 
Marković, predsjednik OO SNP-a i Lazar Rađenović, predsjednik Opštine. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o davanju saglasnosti na predlog sudskog poravnanja u 
postupku pred Osnovnim sudom u Kotoru P. br. 448/11. 
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Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 27 - dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 –devetnaest odbornika, “protiv” je bilo 8- 
osam odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 
ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PREDLOG SUDSKOG PORAVNANJA U POSTUPKU 

PRED OSNOVNIM SUDOM U KOTORU P. BR. 448/11 
 

Prije prelaska na razmatranje osme tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio  
da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  8 i 9 
te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  8 i 9 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 27– dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 21–dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6-šest odbornika) prihvatila 

 

Predlog da se spoji rasprava po tačkama 8 i 9 dnevnog reda 
 
 Prešlo se na razmatranje 8. i 9. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Odluke o oslobađanju obaveze plaćanja naknade za komunalno opremanje građevinskog 
zemljišta (MUP- Filijala za upravne unutrašnje poslove Budva, Uprava policije- Područna jedinica 
Budva i Sektor granične policije- Ispostava granične pomorske policije- Filijala patrolnih čamaca 
Budva); 
- Predlog Odluke o oslobađanju obaveze plaćanja naknade za komunalno opremanje građevinskog 
zemljišta (Prosvjetne ustanove Budva). 
 

  Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Ivan Dajković, v.d. načelnika 
Službe za naplatu naknade komunalnog opremanja građevinskog zemljišta. Na tekst predloga akata nije bilo 
primjedbi. 
  Odbor za Statut i propise i Odbor za finasije, privredu i razvoj razmatrali su Predloge ovih akata i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

  
U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Srđa Popović, Ante Petković, 

Đorđije Vujović, Radovan Delić, Mihailo Backović, Božidar Vujičić, Mijomir Pejović, Stevan Džaković i 
Krsto Rađenović, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a . 

 
Odbornik Ante Petković je istakao da će podržati usvajanje ovih akata. 
Odbornik Đorđije Vujović, ispred Kluba odbornika NSD-a, je istakao da će odbornici ovog kluba 

odbornika biti uzdržani povodom 8. tačke, dok će podržati usvajanje 9. tačke dnevnog reda. 
Odbornik Stevan Džaković je istakao da će biti uzdržan povodom 8. tačke dnevnog reda. 

 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o oslobađanju obaveze plaćanja naknade za komunalno 
opremanje građevinskog zemljišta (MUP- Filijala za upravne unutrašnje poslove Budva, Uprava 
policije- Područna jedinica Budva i Sektor granične policije- Ispostava granične pomorske policije- 
Filijala patrolnih čamaca Budva). 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 26 - dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 –osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 8- osam odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O OSLOBAĐANJU OBAVEZE PLAĆANJA NAKNADE ZA KOMUNALNO OPREMANJE 
   GRAĐEVINSKOG ZEMLJIŠTA (MUP- FILIJALA ZA UPRAVNE UNUTRAŠNJE POSLOVE BUDVA, 
UPRAVA POLICIJE- PODRUČNA JEDINICA BUDVA I SEKTOR GRANIČNE POLICIJE- ISPOSTAVA  

GRANIČNE POMORSKE POLICIJE- FILIJALA PATROLNIH ČAMACA BUDVA) 
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  Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o oslobađanju obaveze plaćanja naknade za komunalno 
opremanje građevinskog zemljišta (Prosvjetne ustanove Budva). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 26 - dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 23- dvadesttri odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 3-tri odbornika) usvojila 

 
ODLUKU O OSLOBAĐANJU OBAVEZE PLAĆANJA NAKNADE ZA KOMUNALNO 

OPREMANJE GRAĐEVINSKOG ZEMLJIŠTA (PROSVJETNE USTANOVE BUDVA) 
 
 U svojstvu predlagača akta, predsjednik Opštine je dopisom broj 001-2849/1 od 16.11.2011. godine 
iznio predlog da se iz dalje procedure povuče 10. tačka dnevnog reda - Predlog Odluke o prenosu prava na 
nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 40, u bloku B4 u skladu sa  DUP-om “Petrovac”- 
šira zona. 
  

U svojstvu predstavnika predlagača, Novak Klisić, sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine, dao je 
kratko obrazloženje. 
  

Stavljen je na glasanje Predlog o povlačenju iz dalje procedure 10. tačke dnevnog reda - Predlog 
Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 40, u bloku B4 u 
skladu sa  DUP-om “Petrovac”- šira zona. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasao 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5-pet odbornika) prihvatila 

 
Predlog o povlačenju iz dalje procedure 10. tačke dnevnog reda - Predlog Odluke o prenosu 

prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 40, u bloku B4 u skladu sa  DUP-om 
“Petrovac”- šira zona. 
 

Prije prelaska na razmatranje jedanaeste tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio  
da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  11, 12, 13, 
14, 15 i 16 te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  11, 12, 13, 14, 15 i 16 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasao 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5-pet odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se spoji rasprava po tačkama 11, 12, 13, 14, 15 i 16 dnevnog reda 
 
 Prešlo se na razmatranje 11., 12., 13., 14., 15. i 16. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 6 u bloku 
14 prema DUP-u “Rozino I”; 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 11, u bloku 
18 prema DUP-u “Dubovica I”; 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 10 tačka 1 
u bloku 10A u zahvatu DUP-a “Bečići”; 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 54, u 
okviru DUP-a “Pržno- Kamenovo I dio”; 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br.1, u bloku 3 
prema DUP-u “Dubovica I”; 
- Predlog Odluke o izmjeni Odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele            
( Odluka br. 0101-105/1 od 10.03.2010. godine). 
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Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. Na tekst Predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predloge ovih akata i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić i Stevan 
Džaković. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 
urbanističke parcele br. 6 u bloku 14 prema DUP-u “Rozino I”; 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 –devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6- šest odbornika) usvojila 

 
ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 

PARCELE BR. 6 U BLOKU 14 PREMA DUP-U “ROZINO I” 
 

 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 
urbanističke parcele br. 11, u bloku 18 prema DUP-u “Dubovica I”; 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 –devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6- šest odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 
PARCELE BR. 11, U BLOKU 18 PREMA DUP-U “DUBOVICA I” 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 

urbanističke parcele br. 10 tačka 1 u bloku 10A u zahvatu DUP-a “Bečići”. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 –devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6- šest odbornika) usvojila 

 
ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 

PARCELE BR. 10 TAČKA 1 U BLOKU 10A U ZAHVATU DUP-A “BEČIĆI” 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 

urbanističke parcele br. 54, u okviru DUP-a “Pržno- Kamenovo I dio”. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 –devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6- šest odbornika) usvojila 

 
    ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA 

URBANISTIČKE PARCELE BR. 54, U OKVIRU DUP-A “PRŽNO- KAMENOVO I DIO” 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 

urbanističke parcele br.1, u bloku 3 prema DUP-u “Dubovica I”. 
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Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 –devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6- šest odbornika) usvojila 

 
ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA 

  URBANISTIČKE PARCELE BR.1, U BLOKU 3 PREMA DUP-U “DUBOVICA I” 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni Odluke o razmjeni nepokretnosti radi 

formiranja urbanističke parcele ( Odluka br. 0101-105/1 od 10.03.2010. godine). 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 –devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6- šest odbornika) usvojila 

 
ODLUKU O IZMJENI ODLUKE O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA  

URBANISTIČKE PARCELE (ODLUKA BR. 0101-105/1 OD 10.03.2010. GODINE) 
 

17. 
 Prešlo se na razmatranje sedamnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti 
na izmjene i dopune Statuta KSJP “Budva” Budva. 

 
  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Divanović, v.d. 
sekretara Sekretarijata za gradsku infrastrukturu i ambijent. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
   

 Odbor za Statut i propise razmatrao je Predlog ovog akta i Izvještaj ovog odbora je dostavljen 
odbornicima. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na izmjene i dopune Statuta KSJP 
“Budva” Budva. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 –devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6-šest odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IZMJENE I DOPUNE STATUTA  
KSJP  “BUDVA” BUDVA 

 
18. 

 Prešlo se na razmatranje osamnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na 
Odluku o osnivanju MZ Buljarica. 
 

  Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Tanja Kažanegra, v.d. 
sekretara Sekretarijata za lokalnu samoupravu. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
   

 Odbor za Statut i propise razmatrao je Predlog ovog akta i Izvještaj ovog odbora je dostavljen 
odbornicima. 
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović i Božidar Vujičić, a 
od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali:Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Milenko Medigović, 
predsjednik Savjeta MZ Buljarica. 
  

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o osnivanju MZ 
Buljarica. 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 - dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 24- dvadesetčetiri odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržan” je bio 1 – jedan odbornik) usvojila 
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RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O OSNIVANJU MZ BULJARICA 
 
   U 16,00 časova prekinut je rad 19. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da 
će se zasijedanje nastaviti u ponedeljak, 12. decembra 2011. godine sa početkom u 10,00 h. 
 
NASTAVAK 19. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE 12. DECEMBRA 2011. 
GODINE U VELIKOJ SALI OPŠTINE BUDVA, SA POČETKOM U 10,20 H ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
1. Andrić Dušan       11. Ljubanović Krsto 
2. Anđus Vido       12. Marotić Danijela 
3. Backović Mihailo       13. Mitrović-Milić Anita 
4. Vuković Marko       14. Nikolić Duško 
5. Vučetić Vesna       15. Pejović Mijomir 
6. Dapčević Branislava      16. Popović Srđa 
7. Delić Radovan       17. Srzentić Jelena 
8. Đurić Marko       18. Stojanović Marina 
9. Zec M. Marko       19. Trnski Igor 
10. Kotarac Tijana       20. Džaković Stevan 

 
 ODSUTNI ODBORNICI: 
 

1. Vujičić Božidar       7. Petković Ante 
2. Vujović Đorđije       8. Pinjatić Đorđe 
3. Vučković Nikola       9. Pribilović Đorđije 
4. Gregović Jovan       10. Rađenović Krsto 
5. Duletić Srđan       11. Tičić Milan 
6. Mihović Rajko       12. Hadžić Dragan 
 

   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 20 odbornika od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 
 
   Klub Odbornika SNP-a dostavio je predsjedniku Skupštine Krstu Ljubanoviću Zahtjev, zaveden pod 
brojem 0101-595/1 od 12.12.2011. godine, da današnji rad lokalnog parlamenta zakazan za 10,00 h pomjeri za 
14,00 h, zbog održavanja Javne rasprave o Nacrtu zakona JP «Morsko dobro« u Kotoru. 
   Zahtjev Kluba odbornika SNP-a nije prihvaćen, iz razloga što veći broj odbornika neće moći da 
prisustvuje zasjedanju u kasnijim časovima. 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Božidar 

Vujičić, Srđan Duletić i Krsto Rađenović, tako da sjednici prisustvuje 23 odbornika. 
 

Prije prelaska na razmatranje devetnaeste tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio  
da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  19, 20, 21, 
22, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 29, 30 i 31 te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno 
po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 

29, 30 i 31 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23 – dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasao 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5-pet odbornika) prihvatila 
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Predlog da se spoji rasprava po tačkama 19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 29, 30 i 31  
dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 19., 20., 21., 22., 23., 24., 25., 26., 27., 28., 29., 30. i 31. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora “Budva Holding” d.o.o. Budva; 
- Predlog Rješenja o imenovanju člana Odbora direktora “Budva Holding” d.o.o. Budva; 
- Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Odbora direktora “Akademija znanja” d.o.o. Budva; 
- Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika Odbora direktora “Akademija znanja” d.o.o. Budva; 
- Predlog Rješenja o imenovanju člana Odbora direktora “Akademija znanja” d.o.o. Budva; 
- Predlog Rješenja o razrješenju članova Upravnog odbora JP „Pogrebne usluge“ Budva; 
- Predlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog odbora JP „Pogrebne usluge“ Budva“; 
- Predlog Rješenja o razrješenju predstavnika Opštine Budva kao člana Odbora direktora preduzeća 
„Expo Budva“ d.o.o. Budva; 
- Predlog Rješenja o imenovanju predstavnika Opštine Budva kao člana Odbora direktora preduzeća 
„Expo Budva“ d.o.o. Budva; 
- Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog odbora JP “Vodovod i kanalizacija ” Budva (Tanja 
Kažanegra); 
- Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog odbora JP “Vodovod i kanalizacija ” Budva (Luka 
Baljević); 
- Predlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog odbora JP “Vodovod i kanalizacija” Budva (Marija 
Kaluđerović);  
- Predlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog odbora JP “Vodovod i kanalizacija” Budva (Julijana 
Kalajanović). 
 

  Predlagač ovih akata  je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača za tačke 19, 20, 21, 22, 23, 26 i 
27 je Novak Klisić, sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine; za tačke 24 i 25 je Nikola Divanović, v.d. 
sekretara Sekretarijata za gradsku infrastrukturu i ambijent i za tačke 28, 29, 30 i 31 je Cvetko Pajković, 
sekretar Sekretarijata za investivcije. Na tekst predloga akata nije bilo primjedbi. 

 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanje razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji 
ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Đorđije 

Vujović, tako da sjednici prisustvuje 24 odbornika. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Vujović, Krsto 
Ljubanović, Mijomir Pejović, Mihailo Backović, Božidar Vujičić, Stevan Džaković i Krsto Rađenović,a od 
ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a . 

 
Odbornik Krsto Ljubanović je istakao da neće podržati usvajanje 29. tačke dnevnog reda. 
 
Odbornik Srđa Popović, u ime Kluba odbornika DPS-a, je iznio predlog da se odredi pauza od 15 

minuta. 
Odbornik Đorđije Vujović, u ime Kluba odbornika NSD-a, je istakao da odbornici ovog kluba 

odbornika prihvataju prethodno pomenuti predlog. 
 
Stavljen je na glasanje predlog Kluba odbornika DPS-a da se odredi pauza od 15 minuta. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23 – dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasao 20- dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) prihvatila 

 
Predlog Kluba odbornika DPS-a da se odredi pauza od 15 minuta 

 
U 11,35 časova, predsjedavajući Krsto Ljubanović je odredio pauzu od 15 minuta. 
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(Pauza je trajala od 11,35 časova do 12,00 časova) 
 

Nakon završene pauze, nastavljen je rad i izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  
 

PRISUTNI ODBORNICI: 
 

1. Andrić Dušan       12. Kotarac Tijana 
2. Anđus Vido       13. Ljubanović Krsto 
3. Vujičić Božidar       14. Marotić Danijela 
4. Vujović Đorđije       15. Mitrović-Milić Anita 
5. Vuković Marko       16. Nikolić Duško 
6. Vučetić Vesna       17. Pejović Mijomir 
7. Dapčević Branislava      18. Popović Srđa 
8. Delić Radovan       19. Rađenović Krsto 
9. Duletić Srđan       20. Srzentić Jelena 
10. Đurić Marko       21. Stojanović Marina 
11. Zec M. Marko       22. Trnski Igor 

  
23. Džaković Stevan 
 
ODSUTNI ODBORNICI: 

 
1. Backović Mihailo       5. Petković Ante 
2. Vučković Nikola       6. Pinjatić Đorđe 
3. Gregović Jovan       7. Pribilović Đorđije 
4. Mihović Rajko       8. Tičić Milan 

                                                       9. Hadžić Dragan 
    
   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 23 odbornika od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Mihailo 
Backović, tako da sjednici prisustvuje 24 odbornika. 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović obavjestio je prisutne da ga je g-din Luka Baljević, član Upravnog 

odbora JP “Vodovod i kanalizacija ”Budva zamolio da prisustvuje na današnjem zasjedanju i da uzme učešće 
u diskusiji, što mu je odobreno. 

 
G-din Luka Baljević je obavjestio sve prisutne da podnosi ostavku na mjesto člana Upravnog odbora 

JP “Vodovod i kanalizacija ” Budva. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora “Budva Holding” 
d.o.o. Budva. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24- dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 22- dvadesetdva odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 2- dva odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA ODBORA DIREKTORA  

“BUDVA HOLDING” D.O.O. BUDVA 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju člana Odbora direktora “Budva Holding” 
d.o.o. Budva. 
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Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 24-dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20-dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4-četiri odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANA ODBORA DIREKTORA 

 “BUDVA HOLDING” D.O.O. BUDVA 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Odbora direktora 

“Akademija znanja” d.o.o. Budva. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24- dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 –devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5-pet odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU PREDSJEDNIKA ODBORA DIREKTORA  

“AKADEMIJA ZNANJA” D.O.O. BUDVA 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika Odbora direktora 
“Akademija znanja” d.o.o. Budva. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24-dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 22-dvadesetdva odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 2-dva odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O IMENOVANJU PREDSJEDNIKA ODBORA DIREKTORA  

“AKADEMIJA ZNANJA” D.O.O. BUDVA 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju člana Odbora direktora “Akademija 
znanja” d.o.o. Budva. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24-dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20-dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4-četiri odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANA ODBORA DIREKTORA  

“AKADEMIJA ZNANJA” D.O.O. BUDVA 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju članova Upravnog odbora JP „Pogrebne 
usluge“ Budva. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24- dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 23-dvadesettri odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržan” je bio 1- jedan odbornik) usvojila 

 
RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA  

JP „POGREBNE USLUGE“ BUDVA 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog odbora JP „Pogrebne 
usluge“ Budva“. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24- dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 23-dvadesettri odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržan” je bio 1- jedan odbornik) usvojila 

 
RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA  

JP „POGREBNE USLUGE“ BUDVA“ 
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Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju predstavnika Opštine Budva kao člana 
Odbora direktora preduzeća „Expo Budva“ d.o.o. Budva. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24-dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20-dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4-četiri odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU PREDSTAVNIKA OPŠTINE BUDVA KAO ČLANA ODBORA 

DIREKTORA PREDUZEĆA „EXPO BUDVA“ D.O.O. BUDVA 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju predstavnika Opštine Budva kao člana 
Odbora direktora preduzeća „Expo Budva“ d.o.o. Budva. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24-dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 21-dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O IMENOVANJU PREDSTAVNIKA OPŠTINE BUDVA KAO ČLANA ODBORA 

DIREKTORA PREDUZEĆA „EXPO BUDVA“ D.O.O. BUDVA 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog odbora JP “Vodovod i 
kanalizacija ” Budva (Tanja Kažanegra). 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24- dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 23-dvadesettri odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržan” je bio 1- jedan odbornik) usvojila 

 
RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA UPRAVNOG ODBORA  

JP “VODOVOD I KANALIZACIJA ” BUDVA (TANJA KAŽANEGRA) 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog odbora JP “Vodovod i 
kanalizacija ” Budva (Luka Baljević). 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24-dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 23- dvadesettri odbornika, “protiv” je bio 1- 
jedan odbornik i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 
RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA UPRAVNOG ODBORA  

JP “VODOVOD I KANALIZACIJA ” BUDVA (LUKA BALJEVIĆ) 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog odbora JP “Vodovod i 
kanalizacija” Budva (Marija Kaluđerović). 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24-dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 22- dvadesetdva odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 2- dva odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANA UPRAVNOG ODBORA  

JP “VODOVOD I KANALIZACIJA” BUDVA (MARIJA KALUĐEROVIĆ) 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog odbora JP “Vodovod i 
kanalizacija” Budva (Julijana Kalajanović). 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24-dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 6- šest odbornika, “protiv” je bilo 18- osamnaest 
odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije usvojila 
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Rješenje o imenovanju člana Upravnog odbora  
JP “Vodovod i kanalizacija” Budva (Julijana Kalajanović) 

 
Prije prelaska na razmatranje tridesetdruge tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 

efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana  84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka 32 i 33 te da se o 
njima vodi zajednički pretres. 

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  32 i 33 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18- osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6-šest odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 32 i 33 dnevnog reda 

 
Prešlo se na razmatranje 32. i 33. tačke dnevnog reda: 

- Razmatranje Izvještaja o radu Uprave za nekretnine- Područne jedinice Budva za 2009. godinu; 
- Razmatranje Izvještaja o radu Uprave za nekretnine- Područne jedinice Budva za 2010. godinu. 
 

  Izvjestilac ovih tačaka dnevnog reda je načelnik Uprave za nekretnine– PJ Budva, g-đa Mirjana 
Marović. 
 
  U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Stevan 
Džaković, Božidar Vujičić i Đorđije Vujović. 

 
Prije prelaska na razmatranje tridesetčetvrte tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 

efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana  84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka 34, 35 i 36 te da se o 
njima vodi zajednički pretres. 

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  34, 35 i 36 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 18- osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 13- trinaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5- pet odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 34, 35 i 36 dnevnog reda 

 
Prešlo se na razmatranje 34., 35. i 36. tačke dnevnog reda: 

- Razmatranje Izvještaja o radu JU OŠ “Mirko Srzentić” iz Petrovca za školsku 2010/2011. godinu; 
- Razmatranje Izvještaja o radu JU OŠ “Stefan Mitrov Ljubiša” u Budvi, za školsku 2010/2011. godinu; 
- Razmatranje Izvještaja o radu JU “Druga osnovna škola” u Budvi za školsku 2010/2011. godinu; 

 
  Izvjestilac 34. tačke dnevnog reda je direktor JU OŠ “Mirko Srzentić”, g-din Slavko Dašić; 35. tačke 
dnevnog reda je član Školskog odbora JU OŠ “Stefan Mitrov Ljubiša”, g-din Željko Vukadinović i 36. tačke 
dnevnog reda je direktor JU “Druga osnovna škola”, g-đica Zorica Stanković. 
 
  U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Mihailo 
Backović, Božidar Vujičić, Tijana Kotarac, Krsto Rađenović i Srđa Popović, a od ostalih prisutnih na sjednici je 
učestvovao Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 

 
37. 

Prešlo se na razmatranje tridesetsedme tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o radu JU 
Srednja mješovita škola “Danilo Kiš” u Budvi, za školsku 2010/2011. godinu. 
 

  Izvjestilac ove tačke dnevnog reda je direktor JU Srednja mješovita škola “Danilo Kiš”, dr Srđa 
Popović. 
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  U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Božidar Vujičić, 
Mihailo Backović i Krsto Rađenović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, 
predsjednik OO SNP-a i Rajka Špadijer, sekretar Sekretarijata za društvene djelatnosti. 
 

38. 
Prešlo se na razmatranje tridesetosme tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o radu JU 

“Škola za osnovno muzičko obrazovanje” u Budvi i područnog odjeljenja u Petrovcu u školskoj 
2010/2011. godini. 

 
  Izvjestilac ove tačke dnevnog reda je direktor JU “Škola za osnovno muzičko obrazovanje”, g-đa 
Ninoslava Zlatković. 

 
  U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Tijana Kotarac, Krsto 
Ljubanović i Mijomir Pejović, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovaoVeselin Marković, predsjednik 
OO SNP-a.  

 
39. 

Prešlo se na razmatranje tridesetdevete tačke dnevnog reda: Razmatranje Izvještaja o radu JPU 
“Ljubica V. Jovanović- Maše” u Budvi, za školsku 2010/2011. godinu. 
 

  Izvjestilac ove tačke dnevnog reda je direktor JPU “Ljubica V. Jovanović- Maše”, g-đa Vera Šaranović. 
 
  U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mihailo Backović, Tijana Kotarac, 
Krsto Rađenović, Mijomir Pejović i Krsto Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Veselin 
Marković, predsjednik OO SNP-a. 

 
Pošto je završen rad po utvrđenom dnevnom redu, predsjedavajući je zaključio 19. sjednicu SO Budva 

u 16,25 časova.      
 
 

                                             
 
 

SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 
 
 
 
                           PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,
                          Krsto Ljubanović    
                          
 
 
   Obrađivač,                                                SEKRETAR SKUPŠTINE,                                                                                                                                                         
 Isidora Varga                       Lidija Zirojević 
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